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  CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 
încheiat astăzi, 31 martie  2016, 

în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

      La orele 15,00 domnul Grigore Florin Tecău, Preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de  34 de 
consilieri sunt prezenţi 32 de consilieri, fiind absenţi  domnii consilieri judeţeni  
Frăţică Iulian şi Vlădău Daniel, deci şedinţa este statutară. 
     La şedinţă au participat de drept din partea aparatului de specialitate al 
consiliului judetean şi al unităţilor subordonate: dl Voica Ionel, secretarul 
Judeţului Argeş, dna Alisa Ciobanu, director executiv Direcţia Administraţie 
Publică Comunităţi Locale, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcţia 
Economică, dl Stoicea Alin, director  executiv  Direcţia Tehnică, dl  Ivaşcu Sorin 
director executiv Direcţia de Investiţii, dra Tache Andreea arhitect şef, Direcţia 
Amenajarea Teritoriului şi Urbanism,  dna Roxana Stoenescu, şef Serviciul 
Relaţii Internaţionale Tineret, Cultură, d.na Rădulescu Eliza, şef Serviciul 
Resurse Umane, dl Ciocnitu Eduard, directorul Regiei de Administrare a 
Domeniului Public şi Privat al Judeţului Argeş, dl. Sanduloiu Ion directorul 
Serviciului Public Judeţean Salvamont Arges, dl Mazilescu Sorin, directorul 
Centrului de Conservare şi Promovare a Culturii Tradiţionale Argeş, dl Badea 
Marian, directorul Direcţiei Generale de Evidenţă a Persoanelor Argeş, dl 
Dejanu Justin, directora djunct al Muzeului Viticulturii şi Pomiculturii Goleşti,  
dl. Popescu Cornel directorul Muzeului Judeţean Argeş, dl. Sachelarie Octavian, 
directorul Bibliotecii Judeţene Argeş, dl. Varodi Matei, directorul Teatrului ,,Al. 
Davila” Piteşti, dna Pendiuc Gabriela, director Şcoala Populară de Arte şi 
Meserii, dna Stalpeanu Elena, director Centrul Cultură Bratianu, Macovei 
Adrian, director general al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Argeş, dna Alina Nicolau director Regia Autonomă  Judeţeană de 
Drumuri Argeş R.A., dna Traşcă Veronica, dl Ciortan Robert jurişti din cadrul 
Direcţiei Adminstraţie Publică Comunităţi Locale, dl Moiceanu Gabriel,  
preşedinte al  Consiliului de Administraţie –RADPPJ Argeş, dl Mihăescu 
Gheorghe, membru în Consiliului de Administraţie al RAJD Argeş R.A., dl 
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Roman Vasile, director Camera Agricolă a Judeţului Argeş, dl Vasilescu 
Corneliu director Direcţia pentru Agricultură Argeş, dl Caval George,  
preşedinte Camera de Comerţ şi Industrie a judeţului Argeş, dna Ciocănău 
Niculina, dna Radu Claudia consilieri Preşedinte. 
 
Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău 
  Bună ziua, bine aţi venit la şedinţa ordinară din 31 martie 2016, domnul 
Frăţică Iulian este absent. Avem doi colegi intârziaţi, domnul Voicu şi domnul 
Vlădău. Vă cer permisiunea ca pe ordinea de zi să mai introducem un punct, 
,,Proiect de hotărâre privind revocarea unui membru din Consiliul de 
Administraţie al Regiei Autonome Judeţene de Drumuri Arges R.A.”. 
Domnule consilier, vă  rog. 

 
Dl consilier Postelnicescu Marius  - Domnule Preşedinte, referitor la ordinea de 
zi, având în vedere că în urma discuţiilor cu mai mulţi colegi din comisiile de 
specialitate, propun retragerea şi amanarea punctului 32.1 Informare privind 

expunerea de motive pentru proiectul  „Gardienii vieții – Sprijin pentru 

viață” şi împreună cu aparatul de specialitate juridic să vin cu alt proiect într-o 
şedinţă ulterioară.  
    
Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău - O să îi rog pe colegii mei să se ocupe de 
lucrul acesta. Vă rog domnule consilier. 
 
Dl consilier Manu Dan - Domnule Preşedinte, rog colegii şi implicit pe 
dumneavoastră dacă se poate discuta cu prioritate proiectul de hotarare privind 
Camera de Comerţ care figurează pe ordinea de zi deoarece domnul preşedinte, 
aici de faţă are o problemă delicată  şi urgentă. 
 
Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – De acord. Va rog domnule consilier. 
 
Dl consilier Prunaru Iulian -  Domnule Preşedinte, eu n-aş dori să băgaţi un 
punct pe ordinea de zi referitor la inlocuirea unui membru din consiliul de 
administraţie la drumuri, in realitate este vorba de punctul 23, acela nu este 
membru, este chiar preşedintele, nu a facut nimic, eu am luat o poziţie fermă şi 
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aseară, şi acum am avut şedinţă la 14.45, eu aş dori  ca  punctul 23 să-l băgaţi la 
pachet cu propunerea dumneavoastră. Vă mulţumesc. 
 
Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Trebuie dată o altă hotărâre. 

 
Dl consilier Prunaru Iulian- Nu este membru, este preşedinte şi nu a facut nimic. 
Să dea banii înapoi. 
 
Dl consilier Sofianu Narcis - Domnule Preşedinte, noi am vrea să vă punem să 
faceţi multe lucruri, dar nu putem să vă obligăm să nu faceţi ceea ce vreţi, în 
calitate de iniţiator puteţi să introduceţi sau nu pe ordinea de zi, la vot vom 
vedea. 
 
D l Preşedinte Grigore Florin Tecău – Bineinţeles. Supun la vot ordinea de zi cu 
modificarile pe care le-am precizat - cine este pentru? Dacă este cineva 
împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Ordinea de zi a fost aprobată cu o abţinere (domnul consilier Prunaru Iulian).  
Vă mulţumesc. 

Cu permisiunea dumneavoastră începem cu punctul 26. Vă rog domnule 
preşedinte să veniţi în faţa colegilor. 

 
Dl Caval George preşedinte Camera de Comerţ Argeş - Mulţumesc domnule 
Preşedinte, aş dori să vă spun cateva cuvinte, afişul şi bannerul cu echipamentul 
pentru Târgul Agricol Agro Piteşti a apărut şi in ziarul Fermierul pe prima 
pagină, este şi datorita dumneavoastră intr-o etapă foarte bună. La mine în birou 
sunt acum reprezentanţii firmei IPSO din Bucureşti care comercializează 
combine John Deere şi care şi-au anunţat participarea. Dorinţa Camerei de 
Comerţ este ca impreună cu partenerii, Consiliul Judeţean, Institutia Prefectului, 
Primăria, Fondul de Garantare a Creditului Rural, Oficiul Judetean pentru 
Finantarea Investitiilor Rurale, Apia şi Direcţia pentru Agricultură Argeş şi doi 
parteneri privaţi, să facem un eveniment cu adevărat pentru agricultura 
argeşeană şi pentru fermierii argeşeni. Am luat legatura inclusiv cu doamna 
Toncea, care şi-a anuntat prezenţa, ambasadorul Chinei şi-a anuntat prezenţa şi 
multe alte personalităţi precum şi preşedintele Camerei de Comerţ a României. 
Mulţumim pentru dorinţa de a fi parteneri in această acţiune importantă, vă 
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invităm pe toţi cei care sunteţi prezenţi in data de 12 mai la deschiderea oficială, 
târgul va ţine până duminică.  Am incercat impreună cu specialiştii in agricultură 
din judeţul Argeş să stabilim data inainte de târgul de la Călăraşi. Utilajele care 
vor fi expuse la Piteşti, vor pleca direct la Călăraşi. 
 
Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău -  Vă mulţumesc domnule preşedinte. Vă 
rog domnule consilier. 
 
Dl consilier Sofianu Narcis - Domnule Preşedinte, în primul rând aş dori să le 
mulţumesc celor de la Camera de Comerţ şi Industrie pentru aceasta initiativă, şi 
eu consideram de mai multă vreme că trebuie făcut ceva in Piteşti, sper să fie o 
reuşită, sperăm ca la anul ca instituţie să putem ajuta din nou şi sperăm să aibă o 
paletă expoziţională mai variată in funcţie şi de ce reacţii vor avea anul acesta. 
Vă multumesc. 
 
Dl consilier Diaconescu Nicusor -  Domnule Preşedinte, noi dăm o cotizaţie de 
3000 de lei şi la articolul 1 ne alegem de fapt cu un partener de bronz. De ce nu 
de argint, de aur? Sunt destui bani pe care ii dăm şi Camera de Comerţ nouă nu 
ne dă nimic. 
 
Dl Caval George presedinte Camera de Comerţ Argeş - Întrebarea este cât se 
poate de corectă, noi am stabilit sumele 3000, 6000 şi 10.000. spre exemplu un 
partener privat a ales să plătească 6000 de lei pentru organizarea acestui târg şi 
Camera de Comerţ  Britanico-Româna a plătit 10.000 de lei. Dumneavoastră aţi 
ales varianta cea mai convenabilă şi cu cea mai mare placere rămâneţi partener 
principal pentru domnul Preşedinte ne ajută şi cu expozanţii. 
 
Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău - Eu cred că va fi o manifestare bună  şi 
judeţul Argeş va fi caştigător. Mulţumesc. 

Înainte de a intra în ordinea de zi vă rog să-mi permiteţi să vă prezint o 
situaţie care este actuală, este vorba de prezenţa în sală a reprezentanţilor 
asociaţiilor de  pensionari pe care ii salut cu respect şi care vin cu cererea de a 
incerca să le asigurăm ajutoare financiare de sărbătorile pascale. Conform 
legislaţiei o astfel de iniţiativă se ia fie prin iniţiativă cetăţenească, 5% din 
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cetăţenii judeţului să semneze o astfel de iniţiativă sau la iniţiativa unui consilier 
judetean. Vă rog. 
Dl consilier Manu Dan  - Domnule Preşedinte, eu am discutat cu dânşii, încă o 
dată îi salut, grupul nostru, mai exact eu, preiau această chestiune cu rugamintea 
să o supuneţi dezbaterii ca in urmatoarea şedinţă, sau intr-o şedinţă  
extraordinară, in aşa fel incât noi să preluăm solicitările dănşilor şi noi la rândul 
nostru să le rezolvăm. 
 
Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău - Eu voiam să propun comisiei socială dar 
este foarte bine aşa. 

 
Dl consilier Diaconescu Nicusor - Domnule Preşedinte, dacă totuşi domnul 
Manu a făcut acest gest, şi este foarte bine, să o trecem pe ordinea de zi, să o 
aprobăm în principiu şi şedinţa următoare o votăm. 
 
Dl consiler Jinga Valerian - Domnule Preşedinte, am avut întâlnirea cu domnul 
Prefect şi cu pensionarii, în care le-am spus că nu am dezbătut propunera 
dânşilor de ajutor. Nu cred că trebuie ca un partid să sprijine pensionarii ci toate 
partidele, pentru ca au condiţiile pe care le au şi trebuie să îi sprijinim. Vă 
mulţumesc foarte mult. 
 
Dl consilier Manu Dan -  Noi suntem şi comisia recomandată pentru ca ne 
ocupam de probleme sociale. 
 
Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Comisia socială va intocmi referatul ca să 
liniştim toate spiritele. 
 
Dl consilier Bica Dănuţ - Domnule Preşedinte, intervenţia mea cred că este deja 
tardivă, am vrut să spun că dincolo de eventualele alunecări oarecum populiste, 
noi am discutat şi înainte, este o iniţiatiă absolut normală, am primit o scrisoare 
de la Consiliul Judeţean cu initiativa de 5%. Ar fi un pic ridicol să îi punem pe 
danşii să adune 5% din semnăturile cetăţenilor judeţului şi voiam să propunem o 
iniţiativă pe drumul cel mai scurt. 
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Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Supun la vot hotărârea prin care comisia 
socială să întocmească un raport pe care să-l aprobăm în şedinţa viitoare. Cine 
este pentru? Impotrivă? Abţineri? Nu sunt. Mulţumesc. Să aveţi o zi minunată. 
 

- I   -   
 

Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 28 februarie 2016 -Dl  
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
  Consult dacă aveţi neclarităţi? Nu sunt? 
  Supun la vot procesul - verbal – cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  
  Procesul - verbal sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 
 
 

- II -  
 
Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea contribuției Consiliului Județean Argeș la bugetul Agenției de 
Dezvoltare Regională Sud Muntenia, pe anul 2016  - Dl  Preşedinte Grigore 
Florin Tecău a spus: 

Comisiile  K1, K5  şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
    Se citeşte proiectul de hotărâre. 

    Consult dacă aveţi întrebări? Vă rog. 
Dl consilier Postelnicescu Marius – Domnule Preşedinte, m-am elucidat de la 
comisie până astăzi referitor la această contribuţie, singura întrebare ar fi dacă 
acest Consiliu de Dezvoltare Regională a Regiunii Sud Muntenia, din care şi 
judeţul Argeş face parte cu patru reprezentanţi, ajung să deţină preşedinţia şi 
când, şi noi, aş dori pentru toate proiectele finanţate cu bani publici un raport 
anual al activităţii acestui consiliu şi mai ales cu amprenta pe ce au ajutat în 
judeţul Argeş din cele şapte judeţe. 
 
Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău - Preşedinţia este asigurată prin rotaţie de 
preşedinţii consiliilor judeţene, judeţul Argeş a dat primul preşedinte, acum este 
Giurgiu, Prahova, apoi Argeşul din nou.  In comisia de cenzori a ageţtiei pentru 
dezvoltare, domnul Ivascu este membru şi poate prezenta la cererea 
dumneavoastră raportul de verificare şi control care se face la nivelul agenţiei, 
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de asemenea dacă doriţi putem să-l invităm în una din şedinţele viitoare pe 
domnul director Muşat să prezinte un astfel de raport în faţa consiliului judeţean. 
 
Dl consilier Bica Dănuţ -  Aş dori să vă întreb dacă colaborarea dintre Consiliul 
Judeţean şi agenţia de dezvoltare, din punctul dumneavoastră de vedere, este una 
benefică şi dacă puteţi să ne spuneţi care a fost sensul declaraţiilor domnului 
preşedinte cu trimitere la D.N.A. şi proiectul Molivişu. 
 
Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău - Acolo este un conflict intre fosta 
administraţie a D.N.A. şi Agenţia de Dezvoltare a Molivişului. Reprezentanţii 
vechii administraţii de la A.D.I Molivişu contestă modul în care s-au făcut 
decontările. Dăcă aţi citit raportul suma s-a redus cu 25%. Agenţia de dezvoltare 
regională  are nevoie de sumele acestea pentru dezvoltare şi pentru crearea unui 
centru de coordonare, s-a aprobat în şedinţa din ianuarie, construcţia şi realizarea 
unui centru de coordonare cu finanţare europeană  la nivelul regiunii, centru care 
să implice în primul rând pregătirea forţei de muncă şi asigurarea unei relaţii 
benefice cu investitorii privaţi. In privinţa judeţului Argeş, din punct de vedere al 
fondurilor europene şi a surselor financiare europene, Argeşul este pe primul loc 
din judeţele din regiunea de dezvoltare Sud Muntenia, în privinţa sumelor şi a 
banilor aduşi pe proiecte cu finanţare europeană. Suntem pe primul loc la 
proiectele cu finanţare europeană pentru inteprinderi mici şi mijlocii, la 
invăţământ. La drumuri, din cele patru proiecte aprobate, două drumuri judetene 
sunt în judeţul Argeş, pentru finanţarea 2016-2020, celelalte proiecte pe care 
Consiliul Judeţean le-a girat cu finanţare europeană sunt finalizate, singurul 
proiect cu semn de intrebare este A.D.I. Molivişu pe care nu am reuşit să-l 
realizăm. La nivelul Municipiului Piteşti şi la nivelul oraşului Topoloveni şi 
Mioveni, sunt pe primul loc la nivelul regiunii în privinţa sumelor pe care le-au 
adus pentru proiecte europene. 
 
Dl consilier Fulga Marian -  Domnule Preşedinte, aţi făcut referire la crearea 
unui centru, unde va fi acesta, există variante orientative? 
 
Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău - Asta hotărăşte agenţia. Aceste centre au 
fost create între anii 2004- 2007 pentru agenţia de dezvoltare, s-a primit o 
indicaţie de la Uniunea Europeană să fie create în cel mai sărac municipiu din 
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regiunea respectivă. Intre timp această noţiune de cel mai sărac municipiu a 
dispărut. Nu mai există acest criteriu în evaluarea proiectelor. Vom vedea care 
este cea mai bună soluţie şi probabil prin votul membrilor consiliului director se 
va hotărâ  unde va fi acest sediu. Piteştiul este una dintre variante. 
Dl consilier Bica Dănuţ - Domnule preşedinte, dumneavoastră spuneţi că avem 
foarte multe proiecte, colaborarea cu A.D.R a fost una benefică? Au şi ei un 
merit în accesarea acestor proiecte, poate este meritul oamenilor de aici, 
exclusiv, cei care au iniţiat proiectele? 
 
Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău - Dumneavoastră mă intrebaţi despre 
colaborarea cu ei, nu au ei vină în astfel de proiecte care s-au inchis şi care nu s-
au realizat iar din punct de vedere al colaborării, tot ce a insemnat decontarea la 
timp a cheltuielilor s-au realizat şi cred că a existat şi o consultanţă  şi există şi în 
continuarea pentru că au o echipă destul de performantă la nivelul judeţului 
Argeş care se ocupă de toate aceste proiecte. 
 
Dl consilier Diaconescu Nicuşor -  Domnule preşedinte, în raport scrie că sunt 
plaţi defalcate, ar fi bine să dăm câte 150.000 pe trimestru până la sfârşitul 
anului, adică să nu dăm toţi banii dint-o dată pentru că consiliul judeţean are 
nevoie de ei. 
 
Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău -  Din păcate la înfiinţarea acestei agenţii au 
fost luate nişte angajamente care trebuie respectate. 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat hotărârea nr 41. 
 
 
                                                                       -   III – 

 
Trecându-se la punctul  III al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea eliberării licenţelor de traseu şi a caietelor de sarcini pentru servicii de 
transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale pe trasee 
judeţene  - Dl Preşedinte  Grigore Florin Tecău a spus:     

Comisiile  K1, K2, K3, K5  şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
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    Se citeşte proiectul de hotărâre. 

    Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
    Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
    Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
    S-a adoptat hotărârea nr 42. 
                                                                                                                                                         
 

                                                        -  IV - 
 

Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului de menținere a calității aerului - dl Preşedinte Tecău Grigore 
Florin a spus: 

Comisiile  K5,  K6  şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
    Se citeşte proiectul de hotărâre. 

    Consult dacă aveţi întrebări? Vă rog. 
Dl consilier Postelnicescu Marius - Domnule preşedinte, am o propunere la acest 
proiect, îl discutăm în fiecare an, dar aş dori ca în timp real, dinamic, să fie 
afişaţi indicatorii de calitate ai aerului pe site-ul consiliului judeţean, la două 
săptămâni sau lunar, astfel încât şi cetăţenii să aibă  acces să vadă evoluţia 
acestor indicatori, pe parcursul întregului an. 
 
Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău -   Sunt de acord cu dumneavoastră,  sunt pe 
site, domnul vicepreşedinte este aici lângă mine. 
 
Dl consilier Jinga Valerian -  La comisia K6 printre măsurile pe care le-am văzut 
în materialul pe care l-au depus la comisie am propus un amendament şi anume 
pentru a nu produce mai multă poluare în oraşe mai ales, bordurile care separă 
spaţiile verzi de strada astfel încât să nu dea voie pământului să curgă în stradî, 
acesta se transformă în nisip, în praf şi avem poluarea pe care o avem în oraş. De 
asemenea maşinile care au defecţiuni la tevile de eşapament să fie oprite de la 
circulaţie. Vă mulţumesc. 
 
Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău  - Supun spre aprobare proiectul de 
hotărâre– cine este pentru? 
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Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate. 
S-a adoptat hotărârea nr. 43. 
 

- V -    
 

   Trecându-se la punctul  V  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea derulării celei de-a treia sesiuni de depunere de cereri de burse sociale, 
prin programul de burse sociale destinate elevilor și studenților în anul 
școlar/universitar 2015 – 2016, aprobat prin H.C.J. nr. 179/30.09.2015 - dl 
Preşedinte Tecău Grigore Florin a spus:   

 Comisiile  K1, K3, K4, K5  şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
     Se citeşte proiectul de hotărâre. 

     Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate. 
S-a adoptat hotărârea nr. 44.  
 
 

-VI- 
 

  Trecându-se la punctul  VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
acordarea de sprijin financiar prin Programul PRO Social. dl Preşedinte Tecău 
Grigore Florin a spus: 
    Comisiile   K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
    Se citeşte proiectul de hotărâre. 

    Consult dacă sunt  întrebări? Vă rog. 
Dl consilier Diaconescu Nicuşor – Domnule preşedinte, toate demersurile pentru 
cei care sunt foarte bolnavi şi grav bolnavi să se facă cât mai repede, pentru că 
sunt persoane care m-au contactat şi mi-au spus că îşi fac a doua operaţie de 
cancer şi mai au câteva zile de trăit. 
 
Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Vom urgenta cât mai rapid toate aceste 
demersuri.  
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
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Proiectul de hotărâre a fost votat in unanimitate. 
S-a adoptat hotărârea nr. 45.  
 
 

                                                       -VII- 
 

Trecându-se la punctul  VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea componenței Consiliului Consultativ al U.A.M.S. Șuici - dl. 
Preşedinte Tecau Florin Grigore a spus:  
     Comisiile K3,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
     Se citeşte proiectul de hotărâre. 

         Consult dacă mai sunt întrebări? Nu sunt? 
 
    Supun spre aprobare proiectul de  hotărâre – cine este pentru?  
    Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
    Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere. ( dl consilier Enache Viorel ) 
    S-a adoptat hotărârea nr. 46. 
 

                                                            -VIII- 

 Trecându-se la punctul  VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea componenței Consiliului Consultativ al U.A.M.S. Dedulești - dl  
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
    Comisia  K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
    Se citeşte proiectul de hotărâre.     

        Consult dacă mai sunt întrebări? Nu sunt? 
   

    Supun spre aprobare proiectul de  hotărâre – cine este pentru?  
    Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
    Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

  S-a adoptat hotărârea nr. 47. 
 

-IX- 
 
 Trecându-se la punctul  IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea organigramei si a statului de funcții ale Spitalului de 
Pneumoftiziologie “Sfântul Andrei” Valea Iașului - dl. Preşedinte Grigore Florin 
Tecău a spus: 
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    Comisia  K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
    Se citeşte proiectul de hotărâre.     

        Consult dacă mai sunt întrebări? Vă rog. 
Dl consilier Diaconescu Nicuşor – Domnule preşedinte, raportul a fost modificat 
aşa cum trebuia şi l-am revăzut după ce a fost modificat. Am două obiecţiuni, pe 
care aş vrea să le luaţi ca o doleanţă, paza la Spitalul Valea Iaşului se face din 
doua persoane, paza ar trebui intărită  deoarece spitalul este imprejmuit de 
pădure şi trebuie să nu uităm că în statul de funcţiuni nu avem niciun pompier. 
Nu ştiu cum vom interveni, nu ştiu ce vom face, dar este bine ca dânşii să se 
gândească la pompier şi paza mult mai puternică. Vă rog frumos. 
 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Vom lua în calcul şi doleanţele 
dumneavoastră. 

    Supun spre aprobare proiectul de  hotărâre – cine este pentru?  
    Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
    Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

  S-a adoptat hotărârea nr. 48. 
 

-X- 
 

 Trecându-se la punctul  X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei, statului de funcții și Regulamentului de organizare și 
funcționare ale Școlii Populare de Arte și Meserii Pitești.  - Dl Preşedinte Grigore 
Florin Tecău a spus: 
  Comisiile   K1, K4, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
  Se citeşte proiectul de hotărâre.  
  Consult dacă mai sunt întrebări? Vă rog. 
 
Dl consilier Diaconescu Nicusor – Domnule preşedinte, s-a discutat în cadrul 
comisiei K2 problema organigramei de la Scoala  populă de Arte şi Meserii, nu 
am putut sa găsim soluţii şi rămâne ca dânsa, aşa cum a întocmit-o, să o şi 
aprobe. 
Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău  – Trebuiesc modificate.   
  Supun spre aprobare proiectul de  hotărâre – cine este pentru?  

      Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate. 
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  S-a adoptat hotărârea nr.49. 
 
 

-XI- 
 

 Trecându-se la punctul  XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei, statului de funcții și Regulamentului de organizare și 
funcționare ale Bibliotecii Județene “Dinicu Golescu” Argeș. - Dl Preşedinte 
Grigore Florin Tecău a spus: 
 
 Comisiile  K1, K4, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
 Se citeşte proiectul de hotărâre.  
 Consult dacă mai sunt întrebări? Nu sunt? 
 
  Supun spre aprobare proiectul de  hotărâre – cine este pentru?  

      Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate. 

  S-a adoptat hotărârea nr.50. 
 

-XII- 
 

    Trecându-se la punctul  XII al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea închiderii Centrului Vulturești și redistribuirea personalului pe 
posturile vacante din cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Argeș. – dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
      Comisiile   K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
      Se citeşte proiectul de hotărâre. 

      Consult dacă mai sunt întrebări? Nu sunt? 
 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?     
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate.  
S-a adoptat hotărârea nr.51. 
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-XIII- 
 

 Trecându-se la punctul  XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
darea în folosință gratuită a unui număr de 58 de camere situate în incinta 
Palatului Administrativ - Dl. Preşedinte Grigore Florin Tecău: 
Comisiile  K1 , K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre.  
Consult dacă mai aveţi întrebări. Vă rog. 
 
Dl consilier Velcea Nicolae – Propunerea noastră a fost să se prelungească 
acordul  pe înca 4 luni timp în care Direcţia Tehnică să stabilească criteriile. 
 
Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău  – Până la 31 iulie. Vor fi analizate toate. 
Supun la vot proiectul de hotarare cu amendamentul propus – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.52. 
 
 

-XIV- 
 

 Trecându-se la punctul  XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
darea în folosinţă gratuită a unor spații situate în incinta Spitalului de Boli 
Cronice Călinești. Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
 
  Comisiile  K1, K2, K3,  K5 şi secretarul judetului şi-au dat avizul.  
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

  Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere. ( Dl. consilier Manu Dan )  
S-a adoptat hotărârea nr.53. 
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-XV- 
 

 Trecându-se la punctul  XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
trecerea din domeniul public în domeniul privat al județului Argeș a unor bunuri 
aferente Stației de Tratare a Apei Budeasa, aflate în administrarea S.C. Apă 
Canal 2000 S.A., în vederea casării -  Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
  Comisiile  K1 , K5 şi secretarul judetului şi-au dat avizul.  
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

  Consult dacă mai aveţi întrebări? Vă rog. 
Dl consilier Prunaru Iulian – Domnule Preşedinte, stimaţi colegi, aseara la 
comisia K5 s-a constatat că este vorba de o conductă de diametru 1000,  deci de 
1 m, aş dori ca aceste conducte debitate la 4-5 m să fie date la primării, pentru că 
am fost ieri la un supermarket şi o conducta de 4 ori mai mică, 250 în diametru, 
este 40 de lei metrul, deci 160  o conductă de 250, şi acestea sunt de 1000. Aş 
dori să le folosim pentru preluare de paraie şi alte râuleţe mai ales din sud 
deoarece noi valorificăm cu 70 de bani kg de fier, ne batem joc de nişte milioane 
grele. Să le taiem la dimensiunile pe care le solicită primării şi să le folosim. 

Dl consilier Sofianu Narcis– Eu cred că este bună solicitarea domnului Prunaru 
cu rezerva să-i întrebăm pe cei de la regia de drumuri judeţene dacă nu le 
trebuiesc tot ăn sud sau unde este nevoie pentru preluare de apă. 

Dl consilier Postelnicescu Marius- Domnule Preşedinte, eu aş dori ca înainte de 
a le da primăriilor sau celor de la regie, să discutaţi cu cei care fac întreţinere 
acestor aducţiuni pentru aceste ţevi de oţel pentrzu că nu se mai găsesc în 
România iar pentru avarii se folosesc ca şi  mansoane. Eu am lucrat acolo şi ştiu 
ce greu era să gaseşti în anii 96-97 la asemenea diametre manşoane unde aveai 
avarii pe aducţiune vorbim, de asemenea material de oţel. Dacă se trec toate 
aducţiunile pe premo sau pe azbociment sigur atunci putem să le dăm, dar să 
vorbim mai bine cu cei care le folosesc în ăntreţinere. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – In referatul hotărării scrie de cele trei 
variante, valorificare casare, valorificare sau scoatere din funcţiune, urmează ca 
în momentul în care Direcţia Tehnică îndeplineşte toate aceste condiţii să se 
ocupe de toate aceste lucruri. 

Dl consilier Bica Dănuţ – In completare la ce a spus colegul meu domnul 
Prunaru, în urma implementării proiectelor finanţate din fonduri europene cea 
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mai mare cantitate de astfel  de deşeuri până la urmă, a rezultat avănd ca 
proprietar Consiliul Local al Municipiului Piteşti. In regulamentul de valorificare 
Consiliului Local Piteşti, prima etapă este cea a oferirii materialelor respective 
altor instituţii publice sau societăţilor din subordinea consiliului local în vederea 
utilizării.  In cazul în care nimeni nu le solicit  se trece la vânzare pur şi simplu 
la vânzarea lor la fier vechi prin licitaţie publică. S-au valorificat în ultimul timp 
astfel de bunuri scoase din funcţiune către ADP, către baza nautică  Bascov, deci 
este foarte bună. Nu ştiu dacă în regulamentul de valorificare  al Consiliului 
Judeţean este trecută o asemenea procedură, dar este o valorificare la nivel 
superior, este un lucru normal să nu fie aruncate la fier vechi, ci poate fi utilizat. 
N-am vrut decât să susţin punctul dumneavoastră de vedere. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Şi noi avem o astfel de iniţiativă la nivelul 
Consiliului Judeţean. 

Dl consilier Prunaru Iulian – Domnule preşedinte, fiind toate de diametru de 1 
metru, toate merg către beneficiari, niciun kg să nu ajungă la fier vechi. Aceasta 
este rugamintea mea. De data aceasta vorbim de conducte foarte mari nu de 
acelea de un ţol. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Direcţia Tehnică vă v-a prezenta toate 
demersurile făcute. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.  
S-a adoptat hotărârea nr.54. 

 
-XVI- 
 

 Trecându-se la punctul  XVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
darea în administrare Regiei de Administrare a Domeniului Public și Privat al 
Județului Argeș RA a unui autovehicul de transport persoane. Dl Preşedinte 
Grigore Florin Tecău a spus: 
 
  Comisiile  K1 , K2,  K5 şi secretarul judetului şi-au dat avizul.  
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 
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  Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.  
S-a adoptat hotărârea nr.55. 
 

-XVII- 
 

 Trecându-se la punctul  XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
darea în administrare Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Argeş, pentru Centrul de Tip Familial Găvana, a unui autoturism aflat 
în patrimoniul judetului Argeş. Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
 
  Comisiile  K1 , K2,  K5 şi secretarul judetului şi-au dat avizul.  
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

  Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.  
S-a adoptat hotărârea nr.56. 
 
 

-XVIII- 
 

 Trecându-se la punctul  XVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
darea în administrare Consiliului Local Godeni, a unui autoturism aflat în 
patrimoniul judetului Argeş. Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
 
  Comisiile  K1 , K2,  K5 şi secretarul judetului şi-au dat avizul.  
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

  Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.  
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S-a adoptat hotărârea nr.57. 
 
 

-XIX- 
 

 Trecându-se la punctul  XIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
darea în folosință Serviciului Public Salvamont Argeș a imobilului format din 
clădire, anexă și terenul aferent situate în comuna Nucșoara, sat Sboghițești - 
Județul Argeș. Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
  Comisiile   K2,  K5 şi secretarul judetului şi-au dat avizul.  
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

  Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.  
S-a adoptat hotărârea nr.58. 
 

-XX- 
 

 Trecându-se la punctul  XX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
transmiterea din domeniul public al judetului Argeș în domeniul public al 
orașului Topoloveni a imobilului „Clădire Banca Agricolă Topoloveni”. Dl 
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
 
  Comisiile  K1 , K2,  K5 şi secretarul judetului şi-au dat avizul.  
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

  Consult dacă mai aveţi întrebări? Vă rog. 
 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – S-au clarificat lucrurile? 

Dl consilier Sofianu Narcis – Nu s-au operat modificările în hotărâre. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău - În hotărâre nu are cum pentru că ei se 
referă acolo la propunerea primarului şi aşa au dat hotărârea. Am văzut raportul 
la primărie. 

Dl consilier Sofianu Narcis – Dar noi nu am văzut solicitarea. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Care solicitare. 
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Dl consilier Sofianu Narcis – Din partea dânsilor.Adică tu soliciţi, eu sunt de 
acord. Dacă tu nu soliciţi, sunt eu de acord? Acelaşi lucru am spus şi data 
trecută. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Ei spun că sunt de acord cu propunerea 
primarului de a lua această clădire. Au dat hotărâre. 

Dl consilier Sofianu Narcis – Nu este la dosar. Nu există solicitare din partea lor. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – O caut acum. 

Dl consilier Prunaru  Iulian – Domnule Preşedinte, până cautaţi dumneavoastră 
documentul aş dori să-l intreb pe domnul secretar general, în data de 28 februarie 
când noi am respins acest punct până astăzi în data de 10 martie, s-a modificat 
legislaţia în ce sens să ne spună şi nouă pentru cei care n-au citit. 

Dl Secretar judeţ Voica Ionel -  Este vorba despre Legea 18/2006 care modifică 
Legea proprietaţii publice nr. 213/1998. 

Dl consilier Prunaru  Iulian – Şi aţi făcut modificările în raport faţă de februarie. 

Dl Secretar judeţ Voica Ionel – Bineînţeles. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – În raport scrie următoarele: prin adresa nr. 
10710/10.11.2015 înregistrată la Consiliul Judeţean Argeş sub 
nr.16174/16.12.2015 primăria oraşului Topoloveni solicită trecerea din domeniul 
public al judeţului Argeş în domeniul public al oraşului Topoloveni a 
imobiliului. 

Dl consilier Sofianu Narcis – Niciun document nu a fost pus la dispoziţia 
consilierilor. 

Dl consilier Bica Dănuţ– Vă rugăm să ne explicaţi şi nouă în ce sens s-a 
modificat legislaţia pentru că la comisia noastră domnul secretar nu a făcut nicio 
referire la această modificare şi de ce o clădire care este sediu pentru o mulţime 
de instituţii publice judeţene, scrie în raport, trebuie dată unui consiliu local, 
daca sunt instituţiile unei autorităţi judeţene. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Din două motive foarte simple, unu, pentru 
că acest spatiu face parte dintr-o clădire care parţial este administrată de consiliul 
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local şi în al doilea rând fiind în Topoloveni, primăria Topoloveni prin această 
solicitare şi prin hotărârea pe care au dat-o şi există la dosar, şi-au luat 
angajamentul să suporte toate cheltuielile de reparaţii şi întreţinere ale acestor 
spaţii. 

Dl consilier Bica Dănuţ – De unde această mărinimie? 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  - Probabil aşa cum este şi normal, primăria 
este interesată că acel spaţiu să fie reprezentativ pentru primărie, pentru că face 
parte din prelungirea clădirii în care este primăria. Nu ştiu dacă cineva dintre 
dumneavoastră a fost acolo să vadă acest spaţiu. Se poate da aviz şi dacă 
rămâneţi cu îndoiala că nu vor fi păstrate spaţiile, putem cere să fie respectată 
împărţirea şi reprezentativitatea care este acum a partidelor în acest spaţiu. 
Primarul nu cred că are nimic împotrivă să continue toată această activitate, 
consiliul local şi primăria este interesată să redea aspectul normal al acestei 
clădiri. 

Dl consilier Bica Dănuţ – De ce nu o lăsăm după alegeri? 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Pentru că înseamnă distrugerea clădirii 
atâtea luni de zile. 

Dl consilier Sofianu Narcis – Eu spun că trebuie să vedem documentele să 
vedem dacă există solicitare către noi. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Vă daţi seama că nu semnăm şi nu scriam 
un document dacă nu există solicitare, îmi pare rău că nu v-au fost prezentate, 
trebuia să le cereţi. 

Dl consilier Sofianu Narcis – Aceasta fost cerută de luna trecută. A fost singura 
mea obiecţiune. 

Dl consilier Manu Dan – S-a solicitat hotărârea consiliului local pe bună 
dreptate, este hotărârea consiliului local Topoloveni primită, la solicitarea 
noastră urmează să vină acum, despre ce mai vorbim. Nu este vorba de campanie 
pentru ca s-a cerut anul  trecut. 

Dl consilier Sofianu Narcis  - Dacă îmi permiteţi să citesc: Art.1 – Acceptă 
preluarea construcţiei cunoscută sub denumirea ,, Clădire Banca Agricolă” 
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situată în oraşul Topoloveni, strada Calea Bucureşti, nr.111, judeţul Argeş, prin 
trecere din patrimoniul public al judeţului Argeş, în patrimoniul public al 
oraşului Topoloveni. Eu spuneam că trebuie să existe o solicitare, nu o 
acceptare. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Solicitarea este în faţă. 

Dl consilier Sofianu Narcis – Domnule Preşedinte, şi eu şi dumneavoastră 
suntem casatoriţi, una este să soliciţi, alta este să accepţi. Dumnealor acceptă 
deşi noi nu ne-am oferit. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Sunt de acord însă documentaţia care stă la 
baza hotărârii consiliului local spune că ei acceptă propunerea pe care a făcut-o 
primarul ca să preia această clădire pentru că hotărârea se dă la propunerea 
primarului sau a unui consilier şi primarul a făcut această propunere pentru 
hotărâre în şedinţa. De aceea nu au mai fost de accord să mai modifice hotărârea. 
Ceea ce aţi înţeles şi dumneavoastră am înţeles şi eu prima dată, că acceptă o 
solicitare a altcuiva, am văzut documentele, am discutat cu secretarul şi primarul 
şi este corect, primarul a făcut propunerea de a prelua clădirea. Solicitarea există.  

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost votat cu 23 de voturi pentru şi 10 abţineri 
(dl.Diaconescu Nicuşor, Prunaru Iulian, Bănică Gheorghe, Postelnicescu Marius, 
Jinga Valerian, Sofianu Narcis, Voicu Vasile, Moise Dumitru, Bica Dănuţ, Tică 
Manuel ) 
Hotărarea nu a întrunit 2/3 din numărul total al consilierilor în funcţie. 
 
 

-XXI- 
 

 Trecându-se la punctul  XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
modificarea Hotărârii consiliului județean 22/25.02.2016 și mandatarea 
președintelui să reprezinte județul Argeș în faţa instanţei de judecată.  Dl 
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
  Comisiile  K1 , K2,  K5 şi secretarul judetului şi-au dat avizul.  
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

  Consult dacă mai aveţi întrebări? Vă rog. 
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Dl consilier Postelnicescu Marius – Domnule Preşedinte, noi am avizat acest 
proiect şi ştiţi că a fost tensionat mai ales între cele două parţi, Consiliul Local şi 
cel care a administrat serviciul respectiv. Problema se pune dacă noi făcând 
această predare de administrare de la Consiliul Judeţean către Consiliul Local 
noi am prevăzut în această predare şi anumite condiţii de păstrare a serviciului 
de utilităţi publice către entitatea consiliului local şi nu darea lui în administrare 
unor alte companii private, operatori regionali privaţi sau nu, care să nu ne 
avantajeze pe viitor, vorbesc aici pe termen mediu şi lung, şi spun acest lucru 
pentru că la serviciul patronatelor publice din România s-a discutat o directivă a 
Comisiei Europene prin care un operator regional nu mai are voie să mai aibă 
capacitate de admnistrare care sunt discontinue şi ştiţi la ce mă refer. Acest 
transfer s-a făcut cu condiţii sau nu din partea noastră? 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Operatorul se va stabili conform legislaţiei 
în vigoare, cu prezentare, cu licitaţie iar noi o să avem un punct de vedere pentru 
că suntem parteneri. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.  
S-a adoptat hotărârea nr.59. 
 
 

-XXII- 
 

 Trecându-se la punctul  XXII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
evaluarea activității Consiliului de administrație al Regiei de Administrare a 
Domeniului Public și Privat al Județului Argeș RA, pe anul 2015. Dl Preşedinte 
Grigore Florin Tecău a spus: 
 
  Comisiile  K1 , K2, K3,  K5 şi secretarul judetului şi-au dat avizul.  
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

  Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
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Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere. ( dl. Prunaru Iulian )  
S-a adoptat hotărârea nr.60. 
 

-XXIII- 
 

 Trecându-se la punctul  XXIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
evaluarea activității Consiliului de administrație al Regiei Autonome Județene 
de Drumuri Argeș RA, pe anul 2015. Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
 
  Comisiile  K1 , K2, K3,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

  Consult dacă mai aveţi întrebări? Vă rog. 
 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Cine reprezintă consiliul de administraţie? 
Preşedintele nu este, v-am anunţat că şi-a dat demisia, sunt ceilalţi membrii, din 
păcate unul dintre membrii comisiei este internat în spital datorită conflictului pe 
care l-a avut aseară cu un coleg de-al nostru, eu cred că trebuie să avem decenţă 
şi înţelegere când discutăm unii cu alţii. Întrebări? 

Dl consilier Diaconescu Nicuşor – Domnule Preşedinte, în comisia K2 s-a 
discutat dacă s-a luat indemnizaţia atât timp cât conturile au fost blocate şi 
societatea este în faliment,  răspunde către membrii consiliului de admnistraţie 
că şi-au lua indemnizaţiile, salariaţii societaţii nu şi-au luat salariile, cei care au 
lucrat pentru societate nu şi-au primit banii iar membrii consiliului de 
admnistraţie şi-au luat indemnizaţiile. Să dea banii înapoi. 

Membru consiliul de administraţie Mihaiescu Gheorghe – Toate şedinţele 
consiliului de administraţie au fost înregistrate şi pot fi verificate, anul trecut s-a 
constituit formula de conducere a regiei, activitate desfăşurată de cei trei 
directori în bune condiţii. Regia nu şi-a realizat cifra de afaceri propusă aprobată 
de consiliul judeţean, ci doar în proporţie de 80%. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.  
S-a adoptat hotărârea nr.61. 
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-XXIV- 
 Trecându-se la punctul  XXIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Regiei Autonome Județene de 
Drumuri Argeș RA, pe anul 2016. Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
 
  Comisiile  K1 , K3,  K5 şi secretarul judetului şi-au dat avizul.  
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

  Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.  
S-a adoptat hotărârea nr.62. 
 
 

-XXV- 
 

 Trecându-se la punctul  XXV al ordinii de zi -Proiect de hotărâre privind 
aprobarea situațiilor financiare ale SC JUD PAZA SI ORDINE AG SRL, pe 
anul 2015. Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
 
  Comisiile  K1 , K3,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

  Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.  
S-a adoptat hotărârea nr.63. 
 

-XXVII- 
 
Trecându-se la punctul  XXVII al ordinii de zi –Proiect de hotărâre privind 
modificarea prețurilor medii la unele produse agricole în vederea evaluării 
arendei pe anul 2016. Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
 
  Comisiile  K1 , K5,  K6 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 
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  Consult dacă mai aveţi întrebări? Vă rog. 
 
Dl consilier Prunaru Iulian  - Domnule Preşedinte aş dori să ne explice domnul 
director de ce sunt reduse preţurile aproape de 3 ori. 

Dl director Vasilescu Cornel– Este vorba doar de două produse să le spunem aşa, 
de pajişti naturale, fân, care de la 1000 de lei tona am considerat că este bine 500 
de lei iar la pajişti naturale masă verde de la 250 de lei tona am considerat că 60 
de lei ar fi rezonabil luând în considerare şi unele judeţe din jurul nostru şi nu 
numai. 

Dl consilier Prunaru Iulian  – Domnule director, la primul punct de la 1000 la 
500 de lei deci de două ori şi la punctul doi, de la 250 la 60 de lei deci de patru 
ori şi ceva, care este cauza? Ce s-a întâmplat în iarna aceasta? 

Dl director Vasilescu Cornel – Nu, retineţi este vorba de 2016. A fost şi o eroare 
şi a trebuit să ajutăm şi fermierii, respectiv producătorii. 

Dl consilier Fulga Marian – Domnule Preşedinte, pentru că au mai fost discuţii 
pe tema aceasta, aş dori să îl rog în continuare pe domnul director Vasilescu că a 
amintit faptul că s-a mai consultat cu alţi colegi din alte judeţe, ar fi bine să se 
mai consulte şi pentru celelalte preţuri pe care le stabilim pentru că şi eu am avut 
curiozitatea să întreb şi în alte judeţe, colegi consilieri, şi faţă de ceea ce votăm 
noi, la ei se votează cu totul altfel şi specificiul judeţelor este cam acelaşi. 
Părerea mea sinceră este că ar trebui să existe o aplecare mai serioasă în ceea ce 
priveşte stabilirea acestor preţuri. Vă mulţumesc. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.  
S-a adoptat hotărârea nr.65. 
 

-XXVIII- 
 

 Trecându-se la punctul  XXVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
achiziționarea unor servicii juridice de consultanță/asistare/reprezentare în 
Dosarul nr. 1122/109/2015. Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
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  Comisiile  K1 ,   K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

  Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.  
S-a adoptat hotărârea nr.66. 
 

-XXIX- 
 

 Trecându-se la punctul  XXIX al ordinii de zi - .Proiect de hotărâre privind 
îndreptarea erorii materiale cuprinsă în art .2 al Hotărârii consiliului județean nr. 
258/18.12.2015. Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
  Comisiile  K1 , K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

  Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.  
S-a adoptat hotărârea nr.67. 
 
 

-XXX- 
 

 Trecându-se la punctul  XXX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea executiei bugetare la data de 31.12.2015 pentru activitatea Județului 
Argeș. Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
  Comisiile  K1 ,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

  Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
Dl consilier Postelnicescu Marius-  Domnule Preşedinte, foarte pe scurt, nu intru 
în detaliu, nu am acum în faţa bugetul propus pentru anul 2016 dar avem nişte 
indicatori care nu au prins decât 87 pe medie, 67 la taxa pe mijloc de transport, 
42 la transport rutier, 62 la protecţia mediului, raportul dintre încasări şi 
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prognoză,ce se întamplă , am previzionat greşit, prea mult, nu am reuşit să 
colectăm? La venituri vorbesc. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Doamna director vă rog să daţi răspunsul 
domnului consilier. 

Dna director Mocanu Carmen – O să facem o analiză şi  vom da răspunsul. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.  
S-a adoptat hotărârea nr.68. 
 
 

-XXXI- 
 

 Trecându-se la punctul  XXXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș pe anul 2016. 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
  Comisiile  K1 ,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

  Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.  
S-a adoptat hotărârea nr.69. 
 

-XXXII-I 
 

 Trecându-se la punctul  XXXII al ordinii de zi - Diverse.  

 
XXXII-I 

 
Trecându-se la punctul  XXXII-I al ordinii de zi - Informare privind expunerea 
de motive a domnului consilier județean Postelnicescu Marius pentru proiectul 
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de hotărâre privind „Gardienii vieții – Sprijin pentru viață. Dl Preşedinte Grigore 
Florin Tecău a spus: 
   
 
Proiectul de hotărâre a fost amânat. 
 

-XXXII-II- 
 

 Trecându-se la punctul  XXXII-II al ordinii de zi - Raport privind 
activitatea Comisiei pentru Protecția Copilului Argeș pe anul 2015. Dl 
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
  
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

  Consult dacă mai aveţi întrebări? Vă rog 
 
Dl Secretar Judet Voica Ionel – Pentru anul 2015 comisia pentru protecţia 
copilului Argeş care are ca principală atribuţie, măsuri de protectie socială în 
ceea ce priveşte plasamentele precum şi încadrarea în grad de handicap, au fost 
următoarele: măsuri de protecţie socială pentru un număr de 118 copii, cazuri 
noi, măsuri de protectie specială în număr de 72, măsuri de protecţie specială, 
reevaluări pentru un număr de 3299 de reevaluări la fiecare 3 luni, atestate de 
asistent maternal profesionist 63. S-a făcut şi o analiză între ceea ce a însemnat 
activitatea comisiei pentru anul 2014 şi 2015 care este prezentată în acest 
moment pe site. 

 
-XXXII-III 
 

 Trecându-se la punctul  XXXII-III al ordinii de zi - Proiect de hotărâre 
privind revocarea unui membru din Consiliul de Administratie al Regiei 
Autonome Judetene de Drumuri Arges R.A. Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău 
a spus: 
  Comisiile  K1 ,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

  Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
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Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 2 abţineri. ( dl consilier Sofianu Narcis şi 
dl consilier Diaconescu Nicuşor )  
S-a adoptat hotărârea nr.70. 
 
 

Dl consilier Postelnicescu Marius – Domnule Preşedinte, aş dori să propun 
un proiect de hotărâre pentru şedinţa următoare privind schimbarea denumiri 
Teatrului Aşchiuţă în Teatrul de Copii şi Tineret Florin Dumitru în memoria 
regretatului actor şi şef de secţie de acolo, am vorbit şi cu actorii în această lună, 
toti sunt de acord. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Este o propunere bună, am luat la 
cunoştinţă şi o analizăm. 

Vă mulţumesc pentru prezenţă. Să aveţi o seară bună! 
Şedinţa s-a încheiat la ora 17.00. 

∗ Notă – După începerea şedinţei a sosit domnul consilier judeţean Voicu Vasile. 
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